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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A vizsgálat eredményét a hatóság nyilvánosságra fogja
hozni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Rétvári  Bence  a  Belügyminisztérium parlamenti  államtitkára  azt  nyilatkozta,  hogy soron kívüli
hatósági vizsgálat zajlik márciusban és áprilisban minden gyermekotthonban a bántalmazási esetek
belső kivizsgálására fókuszálva. Elmondta továbbá, hogy a gyermekotthonok soron kívüli hatósági
ellenőrzésének  célja  az  intézmény  egészére  kiterjedő,  átfogó  vizsgálat,  mely  elsősorban  a
gyermekbántalmazási esetekre terjed ki, illetve az ezzel kapcsolatos feljelentésekre, panaszkezelési
módszerekre, intézkedésekre.

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
1. A vizsgálat eredményét a hatóság nyilvánosságra fogja hozni?
2. Milyen szigorításokat, módszertani változtatásokat tervez a kormány, hogy az intézményi 

gyermekbántalmazások megszűnjenek?
3. Milyen plusz segítséget fognak kapni a bántalmazottak, traumáik feldolgozására?

 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2024. március 12.
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